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P r o t o k ó ł   
 

 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno - 

Gospodarczego Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 5 grudnia 2019 

roku pod przewodnictwem p. Ewy Orzechowskiej – Przewodniczącej 

Komisji. 
 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

 

Na posiedzeniu Komisji w dniu 5 grudnia 2019 r. swoją obecność odnotowało  

6 członków Komisji ( lista obecności w załączeniu do protokołu ).  
 

Proponowany  Porządek Obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad oraz zatwierdzenie protokołu  

z poprzedniego posiedzenia Komisji; 

2. Analiza budżetu Miasta Ostrów Mazowiecka na 2020 rok;  

3. Sprawy różne.  

Spoza Komisji udział w posiedzeniu wzięli: 

1. Skarbnik Miasta – p. Anna Wilczyńska; 

2. Dyrektor Wydziału RG – p. Sylwia Kos. 

                   

AD. 1 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska dokonała otwarcia posiedzenia Komisji 

Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno - Gospodarczego Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka w dniu 5 grudnia 2019 r.. Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek obrad, który został przyjęty  

w głosowaniu jawnym.  

Jednogłośnie 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

AD. 2 

Analiza budżetu Miasta Ostrów Mazowiecka na 2020 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska nawiązując do tematu projektu budżetu 

miasta na 2020 rok przypomniała, że na poprzednim posiedzeniu Komisji omawiane były 

dochody budżetu miasta. Przewodnicząca Komisji w związku z powyższym zaproponowała 

aby obecne posiedzenie Komisji poświęcić tematyce wydatków zwartych w projekcie budżetu 

miasta na 2020 rok. Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zwróciła się z prośbą do 

Skarbnik Miasta p. Anny Wilczyńskiej o krótkie wprowadzenie do przedmiotowego tematu 

dyskusji.  
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Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odnosząc się do tematu wydatków 

zaplanowanych w projekcie budżetu miasta na 2020 rok zwróciła uwagę, że wydatki na 2020 

rok zaplanowane zostały na poziomie 154 mln. 700 tys. zł. Skarbnik Miasta wyjaśniła, że 

powyższa kwota zawiera 100 mln. 800 tys. zł. na wydatki bieżące oraz 53 mln. 900 tys. zł. na 

wydatki majątkowe. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę, że powyżej 

przytoczone informację przedstawiają ogólny poziom wydatków.  

Radny p. Bogusław Konrad zaproponował aby Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

wyjaśniła kwestie związane z najbardziej głównymi wydatkami majątkowymi, które zostały 

zaplanowane na 2020 rok.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odnosząc się do tematu wydatków majątkowych 

wyjaśniła, że 40 389 245,81 zł. stanowią wydatki na drogi publiczne gminne. Skarbnik Miasta 

zwróciła uwagę, że główny wydatek w tym zakresie stanowią środki finansowe przeznaczone 

na realizację inwestycji Budowy Ciągów Pieszo – Rowerowych. Skarbnik Miasta 

poinformowała, że innymi wydatkami w/w zakresie są realizacja budowy i modernizacji 

chodników na terenie miasta, realizacja inwestycji ul. Kościuszki, ul. Łącznej, Łącznik – 

Targowa – Kopernika, modernizacja nawierzchni asfaltowych, realizacja inwestycji ul. 

Najmoły, Prusa – Lubiejewska – Remont i Rozbudowa, Przebudowa Przejazdu Kolejowego 

ul. Wileńska, Sikorskiego – Dokumentacja, Tetmajera – Budowa Drogi.  Skarbnik Miasta  

p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę, że poza w/w inwestycjami w wydatkach majątkowych 

zostały ujęte dwa zadania rewitalizacyjne tj. Rewitalizacja Batorego i Rewitalizacja Miasta – 

Bajkowy Łącznik. Skarbnik Miasta nawiązując do tematu planowanej inwestycji ul. Prusa – 

Lubiejewska poinformowała, że całkowity koszt w/w inwestycji to 15 mln. zł. jednocześnie 

zwracając uwagę, że częściowo zostanie on zrefundowany z pozyskanych środków 

zewnętrznych.  

Radny p. Bogusław Konrad zapytał w jakiej wysokości miasto może otrzymać 

dofinansowanie na w/w inwestycję.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że cała inwestycja będzie 

kosztowała 15 mln. zł. przy czym miasto ubiega się o pozyskanie 10 mln. zł. ze środków 

zewnętrznych na realizację w/w inwestycji.  

Radny p. Bogusław Konrad zapytał jaki jest spodziewany termin rozstrzygnięcia 

naboru oraz kiedy miasto będzie miało informację na temat rozstrzygnięcia konkursu.  

Dyrektor RG p. Sylwia Kos odpowiedziała, że na chwilę obecną miasto czeka na 

informację w powyżej przytoczonym zakresie.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązał do tematu remontu i modernizacji ul. B. Prusa. 

Radny przypomniał, że jak powszechnie wiadomo w ubiegłym roku w/w ulica była 

remontowana. Radny w związku z powyższym zapytał ile zostało wydatkowane na remont 

w/w ulicy.  

Dyrektor RG p. Sylwia Kos odpowiedziała, że na chwilę obecną nie pamięta jaka była 

wysokość kwoty, o którą pyta radny.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do tematu planowanych inwestycji wyraził 

zdanie, że bardziej właściwym działaniem byłoby wykonanie dokumentacji technicznej  

ul. Sikorskiego niż wykonanie przebicia na Ostrołękę. Radny następnie nawiązał do tematu 

dokumentacji technicznych. Radny zwrócił uwagę, że dokumentacja ważna jest przez okres 

dwóch - trzech lat od daty wykonania. Radny przypomniał, że za kadencji kiedy funkcję 
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Burmistrza Miasta pełnił Pan Władysław Krzyżanowski wykonane zostały dwie 

dokumentacje techniczne za kwotę około 80 tys. zł. Radny poinformował, że w/w 

dokumentacje dotyczyły budowy dwóch rond na ternie miasta. Radny zauważył, że wykonane 

dokumentacja uległy przedawnieniu a inwestycje, których dotyczyły nie zostały zrealizowane. 

Radny poddał pod rozwagę czy wykonanie dużej liczby dokumentacji nie spowoduje, że 

zabraknie środków na wykonanie inwestycji, których te dokumentacje dotyczą. Radny  

w związku z powyższym zapytał czy dokumentacje, które są wykonywane na chwilę obecną 

nie ulegną przedawnieniu i nie zostaną zmarnowane.  

Dyrektor RG p. Sylwia Kos odnosząc się do powyżej poruszonych kwestii 

poinformowała, że na chwilę obecną palowane jest wykonanie dokumentacji technicznej na 

remont ul. Sikorskiego. Dyrektor RG wyjaśniła, że planowana modernizacja w/w ulicy będzie 

dotyczyła odcinka od świateł przy ul. Pocztowej do ul. Legionowej. Dyrektor RG p. Sylwia 

Kos poinformował, że miasto będzie starać się o pozyskanie dofinansowania na realizację 

w/w inwestycji. Dyrektor RG zwróciła uwagę, że na 2020 rok żadne dokumentacje nie zostały 

zaplanowane w projekcie budżetu miasta.  

Radny p. Paweł Pecura nawiązał do tematu zasadności realizacji inwestycji 

drogowych. Radny odniósł się do tematu remontu i modernizacji ul. B. Prusa. Radny 

poinformował, że z wykonanych badań natężenia ruchu ul. B. Prusa wynika, że jest ono 

bardzo wysokie. Radny wyraził zdanie, że pasu drogowy to nie jest jedynie nawierzchnia 

ulicy ale również chodniki. Radny zwrócił uwagę, że na chwilę obecną chodnik przy ul. Prusa 

jest w bardzo złym stanie ( połamane płyty chodnikowe). 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska ponownie nawiązała do tematu wydatków 

majątkowych. Skarbnik Miasta poinformowała, że na 2020 rok zaplanowana została również 

budowa ul. Żale – jako kontynuacja przedsięwzięcia. Skarbnik Miasta poinformowała, że 

ponadto przewidziane są wykupy gruntów na łączną kwotę 1,5 mln. zł., budownictwo 

socjalnie przygotowanie terenu i dokumentacja na kwotę 200 tys. zł., centrum opiekuńczo 

mieszkalne na kwotę ponad 1 mln. zł., termomodernizacja budynków komunalnych wraz  

z dokumentacja na kwotę 150 tys. zł. oraz trzy programy rewitalizacyjne. Skarbnik Miasta  

p. Anna Wilczyńska nawiązując do tematu budowy centrum opiekuńczo mieszkalnego 

wyjaśniła, że jest to zadanie, które będzie realizowane przez MOPS z przeznaczeniem dla 

osób niepełnosprawnych i zostanie w pełni sfinansowane z środków zewnętrznych. Skarbnik 

Miasta następnie wymieniła pozostałe wydatki majątkowe, które zostały ujęte w projekcie 

budżetu miasta na 2020 rok.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał jakie jest planowane przeznaczenie wydatków 

inwestycyjnych MOSiR.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że udzieli odpowiedzi na zadane 

przez radnego pytanie w późniejszym terminie.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do tematu ul. B. Prusa zwrócił uwagę, że 

pod nawierzchnią w/w ulicy znajdują się światłowody. Radny zapytał czy usytuowanie pod 

nawierzchnią ulicy światłowodów nie powoduje dużo wyższych kosztów podczas realizacji 

inwestycji w/w ulicy.  

Dyrektor RG p. Sylwia Kos odpowiedziała, że wykonywany w tym zakresie projekt 

dokumentacji obejmuje całość łącznie z usunięciem występującym na tym obszarze kolizji 

technicznych.  
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Radny p. Paweł Pecura zapytał o kwestie związaną z wydatkowaniem środków na 

remont elewacji budynku Urzędu Miasta.  

Dyrektor RG p. Sylwia Kos odpowiedziała, że miasto będzie starało się pozyskać 

dofinansowanie na wykonanie remontu elewacji budynku Urzędu Miasta. Dyrektor RG 

wyjaśniła, że powyższe zadanie zostanie połączone na dwa etapy w tym izolację budynku 

Ratusza i remont elewacji budynku Ratusza.  

Radny p. Bogusław Konrad zapytał jakie środki finansowe są przewidziane na 

realizację poszczególnych etapów zdania.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że na wykonanie izolacji 

pionowej budynku Urzędu Miasta zaplanowane zostały środki finansowe w kwocie 426 tys. 

zł. natomiast na wykonanie elewacji budynku Urzędu Miasta zaplanowana została kwota 200 

tys. zł.  

Radna p. Renata Trojanowska nawiązała do tematu Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Radna zwróciła uwagę, że duże środki finansowe, które przewidziane zostały na rewitalizację 

centrum miasta zostały na chwilę obecną pokasowane, zmniejszone i rozciągnięte w czasie. 

Radna zauważyła, że podobna sytuacje ma miejsca w przypadku budowy szkoły z tym że 

nagle zdanie inwestycyjne budowy szkoły wzrasta z kwoty 8 mln. zł. do kwoty 18 mln. zł. 

Radna zapytała czym spowodowana jest tak wysoko kwota na budowę szkoły oraz co jest 

powodem, że termin zakończenia realizacji w/w inwestycji jest tak późny.  

Dyrektor RG p. Sylwia Kos odpowiedziała, że na 2020 rok zaplanowane zostało 

dopiero wykonanie dokumentacji projektowej inwestycji budowy szkoły.  

Radny p. Paweł Pecura wyjaśnił procedury związane z Programem Rewitalizacji 

Miasta.  

Radna p. Renata Trojanowska nawiązując do tematu budowy szkoły zwróciła uwagę, 

że przewidywany termin zakończenia inwestycji przypada na 2023 lub 2024 rok. Radna  

w związku z powyższy zapytała dlaczego tak długo i dlaczego tak drogo. Radna zapytała 

również czy zostanie w tym zakresie otrzymane dofinansowanie. Radna przypomniała, że  

z uchwalonego Programu Rewitalizacji wynika, że na budowę szkoły zostanie uzyskana  

z środków zewnętrznych kwota 10 mln. zł.  

Radny p. Bogusław Konrad nawiązując do tematu budowy szkoły zapytał, który rok 

szkolny został zaplanowany jako rok inauguracyjny w nowej szkole.  

Radna p. Renata Trojanowska odpowiedziała, że według finansowego planu szkoła 

rozpocznie swoją działalność w nowym budynku w 2024 roku.  

Dyrektor RG p. Sylwia Kos odpowiedziała, że na chwilę obecną nie wiadomo czy 

budowa szkoły zostanie ukończona w 2024 roku. Dyrektor RG wyjaśniła, że termin 

zakończenia inwestycji w dużej mierze zależy od wykonawcy. Dyrektor RG p. Sylwia Kos  

w następnej kolejności odniosła się do tematu kosztów budowy szkoły. Dyrektor RG 

wyjaśniła, że kwota 18 mln. zł. na budowę szkoły jest to kwota, która została określona na 

podstawie projektu. 

Radny p. Bogusław Konrad zwrócił uwagę, że z wypowiedzi Skarbnik Miasta p. Anny 

Wilczyńskiej wynikało, że w projekcie budżetu miasta na 2020 rok zaplanowane zostało 170 

tys. zł. na oświetlenie ulic, placów i dróg.  
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Dyrektor RG p. Sylwia Kos odpowiedziała, że powyższa kwota stanowi wstępne 

założenie z przeznaczeniem na w/w zadanie.  

Radny p. Bogusław Konrad zapytał czy w przypadku gdyby chciał on zgłosić miejsce 

do zamontowania oświetlenia wystarczy zgłoszenie ustne czy musi być ono złożone w formie 

pisemnej prośby.  

Dyrektor RG p. Sylwia Kos odpowiedziała, że wystarczy prośba zgłoszona w formie 

ustnej.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy przy realizacji inwestycji ul. Kościuszki 

zaplanowana została również wymiana oświetlenia na bardziej nowoczesne.  

Dyrektor RG p. Sylwia Kos odpowiedziała, że prawdopodobnie tak.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał z czym wiąże się tak wysoka kwota na wykup 

gruntów, która została zaplanowana w projekcie budżetu miasta na 2020 rok.  

Dyrektor RG p. Sylwia Kos odpowiedziała, że powyższa kwota jest to zakładana 

kwota na 2020 rok. Dyrektor RG wyjaśniła, że obejmuje ona zarówno wykup gruntów 

zgodnie z RIT jak również wypłatę odszkodowań za grunty.  

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił się z prośbą aby na następnej spotkanie Komisji 

przygotować informację, które grunty zostały przewidziane do wykupu przez miasto  

w ramach kwoty zaplanowanej w projekcie budżetu miasta na 2020 rok. Radny w następnej 

kolejności nawiązał do tematu Programu Ochrony Środowiska. Radny przypomniał, że  

w niedalekim czasie na jednym z posiedzeń Komisji przedstawiany był Program Ochrony 

Środowiska. Radny zauważył, że na chwilę obecną w projekcie budżetu miasta zaplanowana 

została kwota 15 tys. zł. na program w/w zakresie. Radny w związku z powyższym zapytał 

czy oznacza to, że planowane jest wykonanie kolejnego programu ochrony środowiska.  

Radny p. Paweł Pecura zwrócił się z prośbą o udostępnienie projektu budowlanego na 

ul. Kościuszki podczas kolejnego posiedzenia Komisji.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odniosła się do pytania Radnego p. Stanisława 

Dylewskiego z poprzedniego posiedzenia Komisji. Skarbnik Miasta poinformowała, że 

całkowity koszt modernizacji kina to 1 mln. 436 tys. zł. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

poinformował, że powyższa kwota obejmuje również kwoty dotacji. Skarbnik Miasta 

następnie odniosła się do kosztów poniesionym przez miasto na ul. B. Prusa. Skarbnik Miasta 

p. Anna Wilczyńska poinformował, że całkowity koszt w/w inwestycji to 108 tys. 368 zł.  

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie kwestii związanych  

z wydatkami inwestycyjnymi MOSiR.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że zaplanowana została budowa 

budynku przy obiekcie Omega za kwotę 300 tys. zł. Skarbnik Miasta wyjaśniał, że powyżej 

wspomniany budynek ma być to budynek gospodarczy.  

Radna p. Renata Trojanowska nawiązała do tematu środków finansowych na remonty 

nawierzchni dróg na terenie miasta. Radna zwróciła uwagę, że zaplanowana kwota na 

remonty dróg na 2020 rok jest bardzo mała. Radny wyraziła zdanie, że w związku  

z powyższym nie widzi możliwości aby upominać się o wykonanie remontu ul. Piłsudskiego 

na wysokość nr. 13,17 i 19. Radna poinformował, że na chwilę obecną ogrodzenia przy 

posesjach zaczynają się pochylać. Radna wyraziła opinię, że obecny stan sytuacji stanowi 
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zagrożenie dla zdrowia i życia mieszkańców. Radna w następnej kolejności nawiązała do 

tematy wydatków MOSiR. Radna poddała pod rozwagę czy dla Skarbnik Miasta p. Anny 

Wilczyńskiej nie jest niepokojące rozchodzenie się wydatków MOSiR z przychodami 

MOSiR.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że powodem takiej a nie innej 

sytuacji jest ciągłość od lat występujących zaległości. Skarbnik Miasta wyjaśniła, że chcąc 

wyrównać powstałą różnicę należy zwiększyć plan wydatków w tym zakresie. Skarbnik 

Miasta p. Anna Wilczyńska wyraziła opinię, że na chwilę obecną nie widzi ona żadnych 

zagrożeń w sytuacji rozbieżności pomiędzy dochodami a wydatkami MOSiR.  

Radna p. Renata Trojanowska zapytała czy w Urzędzie Miasta przewidywany jest 

wzrost wynagrodzeń dla pracowników.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że nie.  

Radna p. Renata Trojanowska nawiązując do tematu wzrostu wynagrodzeń zwróciła 

uwagę, że widoczny jest wzrost wynagrodzeń w CUW. Radna w związku z powyższym 

zapytała czym jest to spowodowane skoro liczba pracowników się nie zwiększa.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że na pewno na wzrost środków 

finansowych przeznaczonych na wynagrodzenia wpływ mają środki finansowe zaplanowane 

na wypłatę nagród jubileuszowych oraz nagrody.  

Radna p. Renata Trojanowska zwróciła uwagę, że w projekcie budżetu miasta na 2020 

rok o kwotę 300 tys. zł. rosną wydatki na odpady komunalne.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że na chwilę obecną tak 

przedstawia się plan informując jednocześnie, że w powyższym zakresie ogłoszony zostanie 

nowe postępowanie przetargowe na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych. 

 Radna p. Renata Trojanowska zapytał czy plan w zakresie gospodarki odpadowej  

w mieście zostanie wykonany. Radna wyraziła zdanie, że na podstawie sprawozdań w/w 

zakresie nie widać aby plan w zakresie dochodów uzyskanych z opłaty śmieciowej był 

możliwy do wykonania.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że na chwilę obecną został 

podjęty szereg działań mający na celu uszczelnieni systemu gospodarowania odpadami. 

Skarbnik Miasta wyjaśniła, że do powyższych działań można zaliczyć między innymi akcję 

posesja, wzmożony zostanie system kontroli segregacji odpadów. Skarbnik Miasta p. Anna 

Wilczyńska wyraziła zdanie, że zagwarantować wykonania dochodów z tytułu opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi nie można.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązał do tematu nowo powstałego placu zabaw przy 

MDK. Radny poinformował, że obszar nowo powstałego placu zabaw zostaje 

zanieczyszczony poprzez porozrzucane butelki. Radny wyraził zdanie, że jeżeli taki stan 

rzeczy będzie utrzymywał się w dalszym ciągu nowo powstały plac zabaw zostanie szybko 

zniszczony i zdewastowany. Radny na potwierdzenie okazał radnym do zapoznania zdjęcia 

obrazujące powyższą sytuację. Radny w następnej kolejności nawiązał do tematu 

zdewastowanych przystanków autobusowych. Radny zaproponował aby radni przeszli się ul. 

Kościuszki i zobaczyli jak wyglądają zniszczone wiaty przystanków autobusowych. Radny 

wyraził opinię, że rozwiązaniem powyższych problemów mogło by być zamontowanie kamer 

monitoringu miejskiego. Radny w następnej kolejności nawiązał do tematu zakupu  
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i zamontowania na terenie miasta czujników pomiaru natężenia smogu. Radny jako przykład 

prawidłowej gospodarki w tym zakresie poddał Miasto Wyszków. Radny poinformował, że  

w Wyszkowie na chwilę obecną wymienione zostało około 700 palenisk dla porównania  

w Ostrowi Mazowieckiej wymienione zostało 89 palenisk. Radny wyraził zdanie, że powyżej 

przytoczony przykład świadczy o tym, że na terenie miasta powyższy system nie działa. 

Radny zwrócił uwagę, że Wyszków jest w czołówce miast zajmujących się problemem 

zanieczyszczenia powietrza. Radny w związku z powyższy poddał pod rozwagę czy nie 

należało by rozpocząć działań od budowania świadomość na ten temat w społeczeństwie. 

Radny poddał pod zastanowienie, że być może właściwym działaniem w tym kierunku było 

by poszerzanie wiedzy na poziomie edukacji wczesno szkolnej i szkolnej.  

Dyrektor RG p. Sylwia Kos odnosząc się do powyższej wypowiedzi radnego zwróciła 

uwagę, że Miasto Wyszków dysponuje znacznie większymi środkami finansowymi niż 

Miasto Ostrów Mazowiecka. Dyrektor RG zauważyła, że Wyszków jest to miasto połączone 

razem z gminą. Dyrektor RG p. Sylwia Kos poinformowała, że miasto Ostrów Mazowiecka 

bierze udział w programie czyste powietrze jednocześnie informując, że w Urzędzie Miasta 

znajduje się punkt informacyjny obsługi interesanta, który pomaga w wypełnianiu oraz 

przekazywaniu wniosków w tym zakresie. Dyrektor RG zwróciła uwagę, że powyższa 

kampania nie jest to kampania na jeden rok tylko przewidziana na dłuższy okres czasu. 

 Radny p. Stanisław Dylewski  nawiązując do tematu tempa realizacji wymiany źródeł 

ciepła w porównaniu do innych samorządów zapytał kiedy miasto Ostrów Mazowiecka 

przewiduje realizację w/w programu. Radny zauważył, że wymianę źródeł ciepła nakazuje 

samorządom ustawa. Radny następnie odczytał fragment zapisu w/w zakresie jednocześnie 

zwracając uwagę, że nakładane kary będą wynosić nawet pół miliona zł. Radny zapytał 

Dyrektor RG p. Sylwię Kos czy nie obawie się ona, że miasto może otrzymać karę za 

niewykonanie programu.  

Dyrektor RG p. Sylwia Kos odpowiedziała, że podejmowane na chwilę obecną 

działania mają na celu wykonanie programu wymiany źródeł grzewczych.  

Radny p. Stanisław Dylewski  wyraził zdanie, że rozwiązaniem problemu mogło by 

być rozszerzenie na terenie miasta sieci grzewczej ogrzewania miejskiego.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska odnosząc się do powyższej 

wypowiedzi radnego wyraził zdanie, że owszem informując jednocześnie, że przede 

wszystkim to mieszkańcy muszą chcieć przyłączyć się do sieci ciepłowniczej miasta.  

Radny p. Waldemar Pałys zwrócił się z prośbą w imieniu mieszkańców miast oraz 

swoim o rozważenie możliwości wybudowania siłowni na świeżym powietrzu w obrębie 

osiedla ul. Kościuszki.  

Radny p. Stanisław Dylewski  wyraził zdanie, że powyższa propozycja radnego jest 

jak najbardziej słuszna jednocześnie wyrażając obawę, że powstała siłownie zostanie szybko 

zniszczona przez wandali lub osoby w stanie nietrzeźwym.  

Radna p. Renata Trojanowska zapytała o kwestie związane z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego. Radna zwróciła uwagę, że w/w zadanie zostało zdjęte  

z WPF. Radna w związku z powyższym zapytała czy będzie to zdanie jednoroczne.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że tak informując jednocześnie, 

że będzie to zadanie jednoroczne. Skarbnik Miasta poinformowała, że w wydatkach 

bieżących został uwzględniony plan zagospodarowania przestrzennego na kwotę 200 tys. zł. 
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Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę, że wydłużony również został okres 

realizacji do 2020 roku.  

Radna p. Renata Trojanowska nawiązując do tematu środków finansowych na 

realizację zadania pod nazwą rozbudowa MBP zapytała czy zapisana na to zadanie kwota jest 

prawidłowa.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że powyższa kwota jest 

prawidłowa informując jednocześnie, że kwota ta na pewno zostanie skorygowana.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy ktoś jeszcze z członków 

Komisji ma jakieś pytania odnośnie wydatków zawartych w projekcie budżetu miasta na 2020 

rok.  

Radny p. Stanisław Dylewski  nawiązał do tematu wycinki drzew na terenie miasta. 

Radny zwrócił uwagę, że w najbliższych planach jest remont ul. 3 Maja w związku z czym 

już na chwilę obecną zostały oznaczone do planowanej wycinki drzewa znajdujące się przy 

w/w ulicy. Radny zapytał czy w związku z powyższym uzgodnione zostało, że w zamian mają 

zostać dosadzone nowe drzewa.  

Dyrektor RG p. Sylwia Kos odpowiedziała, że na chwilę obecną decyzji  

w powyższym zakresie jeszcze nie ma.  

Radny p. Stanisław Dylewski  zapytał jakie zostały podjęte uzgodnienia  

z  Mazowieckim  Zarządem Dróg Wojewódzkich odnośnie remontu ul. 3 Maja.  

Dyrektor RG p. Sylwia Kos odpowiedziała, że remont będzie obejmował nawierzchnie 

ulic oraz chodniki.  

Radny p. Stanisław Dylewski  zaproponował aby w ramach powyższej inwestycji 

poprawić również doświetlenie przejścia dla pieszych na wysokości MDK. Radny zapytał 

również kiedy przewidywany jest termin rozpoczęcia prac.  

Dyrektor RG p. Sylwia Kos odpowiedziała, że styczeń – luty planowane jest 

ogłoszenie postępowania przetargowego na realizację inwestycji ul. 3 Maja.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska nawiązując do tematu projektu budżetu 

miasta na 2020 rok poinformowała, że na chwilę obecną odbyły się już posiedzenia 

niektórych z Komisji Rady Miasta.  Przewodnicząca Komisji wyjaśniła, że  z odbytych 

posiedzeń nie zostały wypracowane żadne wnioski do projektu budżetu miasta. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska poinformował, że do Komisji wypłyną 

wniosek Radnego p. Stanisława Dylewskiego dotyczący założenia kamery z rejestratorem 

kontrolującej nowy plac zabaw przy MDK, ul. 3 Maja. Przewodnicząca Komisji 

przypomniała, że w powyższym wniosku zabrakło wskazania źródła finansowania zadania 

czyli skąd należy zdjąć środki finansowe. Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska  

w związku z powyższym zapytała czy radny wskaże źródło sfinansowania zadania czy może 

chce on skierować powyższy wniosek bezpośrednio do Burmistrza Miasta.  

Radny p. Stanisław Dylewski  wyraził zdanie, że dla niego całe powyższe działanie 

jest nieprzyzwoite. Radny wyraził zdanie, że realizując daną inwestycję powinna ona zostać 

zaplanowana od początku do końca. Radny zwrócił uwagę, że przy realizacji inwestycji za tak 

dużą kwotę już na etapie projektowania powinien zostać uwzględniony monitoring. Radny 

poinformował, że złożony przez niego wniosek jest do dyspozycji Burmistrza Miasta.  
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AD. 3 

Sprawy różne.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska poinformowała, że do Komisji 

wypłynęła odpowiedź na wypracowany podczas jednego z posiedzeń wniosek. 

Przewodnicząca Komisji przypomniała, że powyższy wniosek dotyczył doraźnego pomiaru 

natężenia hałasu oraz zamontowania ekranów dźwiękoszczelnych. Przewodnicząca Komisji 

p. Ewa Orzechowska odczytała treść pisma stanowiącego odpowiedź na złożony wniosek 

celem zapoznania wszystkich członków Komisji z jego treścią.  

Radny p. Stanisław Dylewski  poinformował, że do Rady Miasta wpłynęło również 

pismo mieszkańców bloków przy pl. Waryńskiego. Radny poinformował, że powyższe pismo 

dotyczyło prośby o zabezpieczenie w budżecie Miasta na 2020 rok środków finansowych na 

wybudowanie ok. 150 m odcinka ulicy łączącego ul. Krótką z ul. Fryczego oraz aby nie 

budować pomiędzy blokami parkingów.  

Więcej głosów nie było.  

Na tym posiedzenie zakończono.  

 

 

Przewodnicząca Komisji 

Ewa Orzechowska 
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